
Zpráva o činnosti Komise Jarošov za  IV. čtvrtletí 2012 
___________________________________________________________________ 

 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
 Ve  IV. čtvrtletí  roku 2012 se uskutečnily  3 zasedání komise: 
 
 
Člen komise 

 
11.10. 

 
15.11. 

 
14.12. 

Přítomen 
celkem 

Nepřít. 
omluven 

Nepřítomen 
Neoml. 

Josef Omelka  /předseda/   A     A   A      3        0        0 
Václav Suchánek /místopř/   A    A   A      3        0        0 
Mgr. Pavel Jančář    O    A   A      2        1        0 
PhDr. Rostislav Prchlík   A    A   O      2        1        0 
Štěpán Štrunc   N    X   X      0        0        1 
Jan Zapletal   A    A   A      3        0        0 
František Pavelka   A    O   O      1        2        0 
Dagmar Jámborová   A    A   A      3        0        0 
Radmila Slavíková   A    A   A      3        0        0 
Věra Nálepová   N    A   A      2        0        1 
Mgr. Oldřich Šipka     A   A      2        0        0 
Lubor Komárek     A   A      2        0        0 
Věra Mikulková-tajemník   O    A   O      3        0        0 

 
  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
Schůze komise se konají v místnosti hasičské zbrojnice v Jarošově. Docházka členů na 
jednotlivých jednání komise byla  uspokojivá. Od listopadu 2012 byla členská základna 
rozšířena o dva nové členy Mgr. Oldřicha Šipku a Lubora Komárka.  
 
Na jednání MK v měsíci listopadu byl přítomen zástupce MP pan Dušek, který vyjádřil svá 
stanoviska k jednotlivým požadavkům komise – zejména  v souvislosti s venčením psů, 
prováděním kontrol ve večerních hodinách, kontroly parkování, problematikou autovraků a  
dodržováním veřejného pořádku v místní části Jarošov atd. 
Informoval o městském strážníkovi pro místní část Jarošov . Strážník odpovědný za úsek : 
Václav Hejda , e-mail : vaclav.hejda@mesto-uh.cz , tel. : +420 572 525 501 
 
Na jednáních místní komise byla řešena  řada podnětů a připomínek, které byly postupně ve 
spolupráci s odbory Městského úřadu  řešeny. 
 
Komise řešila a  projednala následující záležitosti: 
¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨ 
- Využití budovy čp. 208 – komise konstatovala, že budovu by bylo vhodné využít ve sféře   
       sociálních služeb – úkol  trvá.   
- Budování nových kontejnerových stání – řešena lokalita u hasičské zbrojnice, další dvě 

lokality „U Řeky“ a „Markov“ budou budovány v roce 2013 – úkol trvá. 
- Byl předán návrh na opravu komunikace v ulici „Trpínky“ – úkol trvá, bude řešeno 

v r.2013. 
- U nově opraveného pomníku obětem 1. a 2. SV v lokalitě „Na návsi“ byla předložena 

cenová nabídka na řešení  nového osvětlení, toto bylo odsouhlaseno – nové osvětlení 
vybudováno  - úkol splněn. 

mailto:vaclav.hejda@mesto-uh.cz


- Neutěšený stav Jarošovského potoka na sídlišti Louky  - úkol trvá – osloven správce 
toku. 

- Opětovně řešena situace parkování a průjezdnost místní komunikace v lokalitě Markov – 
úkol trvá 

- Byl řešen neutěšený stav u kontejnerových stání se zajištěním pravidelné údržby. 
      Odpověď odboru ŽP: 

Na opravy v letošním roce prostředky již nemáme, správce těchto zařízení byl upozorněn 
na nutnost provádění údržby, která je bohužel limitovaná nedostatkem financí. Žádáme o 
poskytnutí konkrétních informací o stáních, kde je jejich stav špatný. 
MK doporučila odboru ŽP provést zmapování těchto míst a vyjádřit své návrhy oprav 
k jednotlivým kontejnerovým stáním – úkol trvá. 

- Odboru ŽP byl předán požadavek na provedení údržby dětského hřiště na sídlišti Louky.  
       Odpověď odboru ŽP: 

Bude provedeno na jaře 2013 v rámci jarního úklidu. Na zimu již nemá smysl vynakládat 
prostředky, které nemáme a které by poté byly znovu vynaloženy při jarní přípravě 
dětských hřišť. 
Komise doporučila provést větší zásah do úpravy tohoto hřiště – již delší dobu 
bez většího ošetření – úkol trvá. 
 

 
Komise se zabývala  návrhy na investiční akce v roce 2013: 
 Návrh na položení umělé trávy na plochu hřiště sídliště Louky 

            Nebo 
 Vybudování nového  víceúčelového hřiště v lokalitě sídliště Louky s tím, že stávající 

hřiště bude využito jako parkoviště. 
 Vybudování chodníku  na ulici Pivovarské, po pravé straně  - lokalita od zastávky  „U 

Bagru – po odbočku na ulici Stará cesta. 
 Vybudování chodníku na ulici Pivovarská, po pravé straně – směr od UH – lokalita 

od vyústění ulice  „Na Cihelně“ po zastávku „U Bagru“. 
 Rekonstrukce betonové zídky včetně nového oplocení u parkoviště na sídlišti Louky. 

                                                                       

III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 
Rada města neuložila ve IV. čtvrtletí roku 2012  místní komisi v Jarošově žádný úkol. 
  
 
IV. Doporučení a návrhy komise: 
 
- komise projednala návrh  Rozpočtu města na rok 2013 a Rozpočtového výhledu do roku 

2018  doporučila  Radě města tento přijat . 
- komise byla seznámena s materiálem  „Problematika MHD v souměstí Uh.Hradiště-

Staré Město – Kunovice“ zpracovaným Janem Kolaříkem a doporučila, aby se vedení 
města tímto materiálem dále zabývalo. 

 

V.  Plán práce na I. čtvrtletí 2013 
Datum   Čas   Místo jednání 

10.01.2013 - veřejné  17:00 Hasičská zbrojnice 

14.02.2013  18:00 Hasičská zbrojnice 

14.03.2013  18:00 Hasičská zbrojnice 

 
 
Josef Omelka, v.r.                                                       Věra Mikulková 
 předseda MK                                                              tajemník MK 
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